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Om risken för stängda ishallar 

- Svar på skrivelse från Alexander Lindholm (S)  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på 

skrivelsen. 

 

   

Marina Högland   

Förvaltningschef   

   

 

Ärendet 

På nämndsammanträdet 18 juni 2019 lämnade Alexander Lindholm 

(S) in en skrivelse - Om risken för stängda ishallar. I skrivelsen 

beskrivs att Hockeyförening Götatraneberg IK, som tränar och 

spelar på Stora Mossens IP i JM-hallen, har uppmärksammat att 

avfuktare inte fungerar tillfredställande. Luftfuktigheten i JM-

hallen, som ägs och driftas av föreningen, rapporteras vara 100 

procent och det finns en rädsla att tillväxt av mögel ska göra hallen 

otjänlig. Följande frågor ställs till idrottsförvaltningen: 

 
1. Om det finns det några risker för den ishall kommunen äger 

om luftfuktigheten inte sänks i den sammanbyggda hallen.  
 

2. Hur förvaltningen arbetar för att stödja den specifika 

föreningen angående teknisk installation och dylikt samt hur 
förvaltningen generellt arbetar då närliggande eller 

sammanbyggda anläggningar ägs dels av kommunen och av 
annan part.  
 

3. Hur förvaltningen säkerställer att det inte tvingas stänga 
ytterligare ishallar i staden.  
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Idrottsförvaltningens svar på frågorna är följande: 

 
1. Risken anses som låg eftersom det är olika brandceller och    

ska inte påverka varandra. 

 
2. Idrottsförvaltningen har lokala anläggningsråd med 

berördas föreningar där bland annat fastighetsfrågor 
behandlas. Idrottsförvaltningen har även anläggnings- och 
driftmöten med fastighetskontoret som har större delen av 

stadens underhållsansvar i anläggningarna. I det här fallet 
med luftfuktaren är det föreningens ansvar enligt gällande 

avtal och gränsdragning. Göta Traneberg IK/Mossen 
Hockey AB arrenderar mark och har byggt en byggnad över 
stadens isrink. Idrottsförvaltningen och fastighetskontoret 

kan vara behjälpliga med rådgivning om det önskas. Är det 
problem som riskerar övriga delar av fastigheten följer 

idrottsförvaltningen och/eller fastighetskontoret upp för att 
säkerställa att problemen åtgärdas. 
 

3. Idrottsförvaltningen håller just nu på med att omförhandla 
avtalen med ishallsföreningarna för att renodla ansvaret så 

att staden tar över fastighetsansvaret så att föreningarna kan 
fokusera på verksamhetsfrågorna. På nämndsammanträdet 
2019-04-23 redovisade fastighetskontoret statusen på 

stadens idrottsanläggningar. 
 

Ärende har beretts av avdelningen för idrottsverksamhet. 
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